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[ WEEKLY FELLOWSHIP ] 
 

TOFU 
(Young Adult)  10/26  Andrea’s  House  8:00 

pm  1 Peter 

Friday Night Fellowship 
(Junior High)  10/28  Church 

8:00 pm  Bible Study  

Friday Night Fellowship 
(High School)  10/28  Church 

8:00 pm  Bible Study 
 

[ DAILY DEVOTION ] 
 

10/24  10/25  10/26  10/27  10/28  10/29 10/30
Am 5: 
1-27 

Jnh 3: 
1-4:11 

Mic 4: 
1-13 

Mic 4: 
1-13 

Mic 6: 
1-16 

Ps 
85 

Ps 
96 

 
 

[ ANNOUNCEMENTS ] 
 [Church] Congratulations to our newly elected elders: Biing Leu, Corell 

Leu, and David Shieh. New deacons: Pouger Ann, Mike Hsu, John 
Huang, Rick Wang, Yihfa Wang, and Flora Young. Also want to thank 
elder Oliver Liu, elder Mei-ju Chen, deacon Richard Kao, and 
deaconess Mimi Kao for their faithful service. 

 [Church] Congratulations to Pr. Will as he accepted the position to be 
our English pastor. Please pray for God to use Pr. Will and all the co-
workers to strengthen our English Ministry. 

 [Prayer]: Please continue to pray for Elder Oliver Liu, Brother Chiou 
(Esther Chiou’s father), and other members who are ill. May God's 
healing hands be upon them & His peace be with them. 

 [Mission] Our short term mission team is currently visiting different 
prisons and churches in Taiwan. Please continue to pray for their unity, 
health, and safety. May the name of Jesus be lifted high in Taiwan!  

 [Winter Retreat] Are you ready to sing a new song? 2011 Winter 
Retreat is now open for registration! Join other EFCers for great 
worship, fellowship, and growth during December 28 to 31. Early Bird 
Registration ends on 10/23 so sign up TODAY and lock in a great price 
of $175! Please visit www.efcchurches.org for more information.  

 [College & Young Adults]: Come check out TOFU on Wednesday 
8pm @ Andrea's house for a night of Bible study, prayers, fellowship, 
and of course - food!  

 [High School & Jr. High]: Join us for our weekly Youth Group on 
Friday nights @ 8pm. Connect with other students through fun games 
& Bible study! 

 [Anniversary] To celebrate EFCOC's 30th anniversary, family photos 
will be taken for the anniversary yearbook. Families can make  
appointments for 11/20, 11/27, 12/18, & 12/25. You are also welcome 
to write a short paragraph about your most memorable EFCOC 
moment and submit to EFCOC30@gmail.com. 

 [Conference]: Interested in mission? CMC Westcoast Conference will 
be held in San Diego from 12/27-12/30. www.cmc-westcoast.org. 

[ DAILY DEVOTION QUESTIONS ] 
1. (Am 5:1-27)What sins are rebuked in these verses, and what is the one 

way of escape? What is necessary to make our worship acceptable to 
God? How did Israel fail? Is our worship in danger of falling under the 
same judgment? 

2. (Jnh 3:1-4:11)God is unchangeably consistent in His attitude to men. 
What moral action is necessary to avoid judgment and find mercy? 

3. (Mic 4:1-13)A new kingdom of peace and wholeness is to be 
established. What will characterize the King, and what His subjects? 
Zion will be besieged and her inhabitants exiled. But what will follow? 

4. (Mic 6:1-16)What was the substance of the Lord’s case against His 
people? Does God find in us what He has shown to us? Sin brings 
desolation and social breakdown. Do we recognize and grieve over this 
sad and modern tale? 

5. (Ps 85)What does the psalmist pray? Do you have any comparable 
conviction and concern? In His answer, what blessings does God 
promise, and to whom? What is the guarantee of fulfillment? 

6. (Ps 96)What is said in this psalms to show that worship from all 
creation is the Lord’s due? List the reasons why He ought to be 
worshipped.  

7. (Ps 97)What aspects of the Lord’s character are revealed here, and 
what are the several effects of this revelation? Do they characterize 
your reaction in the presence of God? 

 

 

柑縣台福基督教會 
10 月 23 日 2011 年 

 

台福總會主題: 『敬拜年』 [全地敬拜，萬民頌揚] 

柑縣教會主題: [復興、裝備、傳揚] 

榮譽牧師 : 周淑慧 
 

# 2943 
 

 主日晨禱會 主日崇拜 主日學 

華語 9:30  大 堂 10:00‐11:30  大 堂 11:40‐12:30  大 堂 

台語 9:30  大 堂 10:00‐11:30  大 堂 11:40‐12:30  大 堂 

英語 9:30  英文堂 10:00‐11:15  英文堂 11:15‐12:15  教育館 

兒童    10:00‐11:00  教育館 11:00‐12:00  兒童館 
 

【主日崇拜程序】 

台華聯合 10 AM 
 

宣召 
敬拜讚美 

代禱及主禱文 
讀經: 出埃及記 19: 1-9 
獻詩：主賜福如春雨 
證道: 賴瑞珍傳道 
「盟約與律法」 

獻詩：我要耶穌與我同行 
奉獻禱告 
歡迎與報告 

詩歌回應: 8榮耀歸於真神 
祝禱 

 
 

地址 10750 Lampson Ave, Garden Grove, CA 92840 
電話/傳真 TEL: (714) 534‐5531         FAX: (714) 534‐2264 
網址 www.efcoc.org 
主任牧師 莊澤豐 分機 102 祕  書 陳燕珠 分機 101 
英語傳道 陳威任 分機 113 行政助理 鄭聖慧 分機 111 
關懷傳道 賴瑞珍 分機 110 總務助理 沈文平  

教育牧師 顏明誠  詩班指揮 吳顯明  



【2011 年成人主日學 / Adult Sunday School】 
聖經系列:利未記 1 華: 林文山 11:40am - 12:30pm 大堂 

永恆的福音 華: 孫克讓 11:40am - 12:30pm Room 202 
藉讚美讓神掌權 華: 盧雪鳳 11:40am – 12:30pm Room 208A 
個人談道訓練 華: 黃文雄 11:40am – 12:30pm Room 204A 

 

【上週統計報告 / Last Week’s Attendance & Offering】 

上週人數  
Last Week Attendance 

台華語聯合 
Taiwanese, Mandarin Joint 

Service  

英語 
English 

兒童 
Children 

禮拜 Service 134 50 17 
主日學 Sunday School 74  29  17 
全部禮拜 Total 201 
上週奉獻  
Last Week Offering 

$5,112.00 $880.00

其他奉獻 Others 建堂 
Building 

宣道 
Mission 

愛心 
Love 

感恩 
Thanks 

 $750.00  $500.00 $650.00
上週奉獻共計 Total $7,892.00 該月累計 Monthly Total $28,593.74
   該月預算 Monthly Budget $54,807.69

 

【服事同工 / Serving Co-workers】 

台華語合堂崇拜 
Taiwanese/Mandarin 

Joint Service 

本週服事同工 
Serving This Week 

下週服事同工 
Serving Next Week 

招待 Ushers 吳鵑妃，林淑玲 陳瓊琪，張秋菊 

領晨禱會 Prayer Lead 曾文章 晏奎文 
司會 Presider  曾文章 晏奎文 

敬拜團 Praise Team 許敏又 郭家暢 

鋼琴 Pianist  張淑清 張淑清 

證道 Preaching 賴瑞珍傳道 劉富理牧師 

值星 On Duty 黃國書 周彥文 

午餐 Lunch Anaheim & Cerritos 華語敬拜團 
English preaching Pr. Ted Kau Pr. Isaac Liao 
English Presider Ming Cheng Pr. Will Chen 

 

 

【教會團契 Fellowship】 

  

【家庭小組 Cell Groups】 

迦勒團契 週三 10:00   Anaheim  黃玲清 每週二 20:00 
禱  告  會 週三 20:00   H. Beach  呂茂財 隔週一 20:00 
華語青年 週五 20:00   TOFU (英青)  陳妍孜 每週三 20:00 
迦南團契 週五 20:00   Fountain Valley  顏青毅 隔週三 20:00 
雅歌團契 週五 20:00   Tustin  黃素玉 每週五 10:00 
英語青年 週五 20:00   Cerritos  賴細梅 每週五 19:30 
兒童團契 週五 20:00   Placentia  黃滿輝 隔週五 19:00 
詩  班 週日 13:00   清心小組  朱 虹  隔週六 18:00 
     北橙小組  許格精  隔週六 19:00 

 

【事工報告】 
1. 歡迎首次參加禮拜的朋友，請留步用餐交誼，願神賜福。 
2. 莊牧師 10/14─11/4 與詩班返台監獄宣道，請兄姊們踴躍在

公告欄 40 天接力禁食禱告網登記禱告時段，一起為詩班台

灣監獄佈道之屬靈爭戰代禱。「在後方看守兵器，與前方

打仗的同得獎賞。」〈撒上 30：24〉 
3. 歡迎林文山、郭雪華、陳薇如正式加入柑縣台福教會為會

員。 
4. 本會 30 週年特刊訂 11/20.27；12/18.25 拍攝家庭照，請

在佈告欄登記預約；投稿請寄 EFCOC30@gmail.com。 
5. 本週三 8pm 禱告會/門徒訓練(信仰的實際 2)，每主日 9 點

半晨禱會，請兄姊同工都參加，學習爭戰禱告。    
6. 下主日 10/30 由劉富理牧師證道『五餅二魚的神蹟』，並

領聖餐。  
【團契】 

本週三上午 10 時迦勒團契由黃文雄長老生命分享：「脂肪肝/

聖地傳奇」，歡迎參加。 
【關懷/代禱】 

1. 為 Andy 邱/劉富誠/陳勗生/炳奇父親/珀玲女兒/天聰母親/陳
美基/游傳續家人健康代禱。   

2. 為英文堂傳道人，兒童事工、團契小組牧養同工等，求主

祝福代禱。 
3. 為美國屬靈復興/加州同性婚姻法案/台灣百姓歸主/全球暖

化/污染疾病/經濟復甦/各政府領袖/普世宣道代禱。  
4. 正常基督徒要每日靈修、參加主日崇拜/禱告會、加入一個

小組/團契，主動關懷兄姊，每年領一位新人歸主。 
5. 請兄姊多使用交誼廳福音單張/小冊/雜誌贈親友傳福音，拯

救靈魂。 
【特會報導】 

1. 本會 11/6 主日有台灣國際讀經會總幹事廖明發長老團隊來

證道/獻詩及帶領聯合主日學「個人佈道訓練」。 

2. 本會 11/20 感恩節聯合崇拜，11/23 週三晚上 6 點聚餐

Potluck 及特別節目表演慶祝感恩節，請邀慕道親朋參加。 
【宣道】 

1. 監獄佈道 A 隊 10/24 台中監獄/看守所；10/25 台中女監/
戒治所；10/26 南投看守所/彰化監獄；10/26 雲林監獄/雲
林二監；10/28 嘉義監獄/嘉監教堂捐獻禮拜〈20 場監所/3
間教會〉。請為 80 位團員分東西兩隊〈B 隊 19 場監獄佈

道〉獻詩/演劇/見證/信息，監獄行程接洽、為主贏得靈

魂，屬靈爭戰代禱。※A 隊團員～莊澤豐/孫純菊/呂茂財/ 
張春香/許恩惠/何正泰/卓麗慧/洪文鸞/張凰凰/邱慧娥/顏青

毅/陳德明/劉小梅/黃琇清/陳瓊枝/劉維成/吳翠翠/邱豐玉/黃
秀蓮/林麗雲/王義發/鄭聖慧/黃玲清/陳明娟/林景隆/洪秀敏/
曾秀娥/劉哲儒：外教會～林達明/洪 文鳳/李麗園/謝錦英/
林靜華/沈月娥/賴貴玲/王琳玲/何孟修/陳秋蓁 38 位。 

2. 俞媽媽 10/13-11/8 紐西蘭台福；孫長老夫婦 10/3 至 2/15
台南區台福；黃長老夫婦 10/3-30 高雄區台福，林榮/金春

10/2-26 紐西蘭台福，請代禱。 
3. 本會籌設宣道基金，支票抬頭 EFCOC 註明：宣道基金。 

【靜默小品】 
立定志向、改變自己〈上〉 

1.更多去欣賞別人，更少去批評別人。 
2.更多去接納別人，更少去排斥別人。 
3.更多去讚美別人，更少去諷刺別人。 
4.更多去關懷別人，更少去傷害別人。 
5.更多去肯定別人，更少去否定別人。 
6.更多去禮讓別人，更少去排擠別人。 
7.更多去幫助別人，更少去陷害別人。 

【背誦金句】 

「耶穌說：手扶著犁向後看的，不配進神的國。」〈路

9:62〉 
【每日讀經進度】本月主題：宣告基督的公正 

週一 週二 週三 週四 週五 週六 週日 

摩 5: 
1-27 

拿 3: 
1-4:11 

彌 4: 
1-13 

彌 4: 
1-13 

彌 6: 
1-16 

詩 
85 

詩 
96 


